
Протокол № 29

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 30 січня 2018 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович;

Відсутні:  (3)
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович;

Здебська Валентина Павлівна;
Ратенко Сергій Леонідович.

В засіданні постійної комісії взяли участь: керуючий справами виконавчого
апарату  обласної  ради  —  Тимофієва  Н.Г.;  депутат  обласної  ради  —
Степура Р.С.;  радник  голови  обласної  ради,  депутат  обласної  ради  —
Кальченко В.М.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  лист  Державної  служби  геології  та  надр  України  від  09  січня
2018 року № 360/03/12-18.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Запрошені: Смаглюк  Василь  Віталійович –  голова  Добровеличківської
районної державної адміністрації
Драпак Анатолій Петрович – Тернівський сільський голова

Коломієць Ігор Олегович – Генеральний директор ТОВ “Петро-Консалтінг”

2. Про  звернення  Львівської  обласної  ради  щодо  розподілу  коштів
екологічного податку.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович — голова постійної комісії обласної
ради
Запрошені: Ковтунов Олександр Володимирович – директор департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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3. Про план роботи постійної комісії обласної ради на 2018 рік.
Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович — голова постійної комісії обласної
ради

4. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки .

Інформує: Ілик Роман Ігорович — генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

1. Про лист Державної  служби геології  та надр України від 09 січня
2018 року № 360/03/12-18.

Слухали інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П.,  голови  Добровеличківської  районної  державної  адміністрації
Смаглюка В.В., Тернівського сільського голови Драпака А.П. та представників
ТОВ “Петро-Консалтінг” про лист Державної служби геології та надр України
від  09  січня  2018  року  №  360/03/12  18  стосовно  надання  товариству  з
обмеженою відповідальністю “Петро-Консалтінг”  погодження  щодо  надання
спеціального дозволу на користування надрами з метою видобування літієвих
руд  на  ділянці  Добра,  що  розташована  на  території  Добровеличківського
району Кіровоградської області.

За  результатами  обговорення,  враховуючи  пропозиції  членів  постійної
комісії, відповідно до статті 47 Закону України “Про місцеве самоврядування в
Україні”,  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  керуючись  Порядком
надання  спеціальних  дозволів  на  користування  надрами,  затвердженого
постановою Кабінету Міністрів України від 30 травня 2011 року № 615,  голова
постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування  наступний  проект
рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Внести на розгляд обласної ради проект рішення обласної ради з 

даного питання.
3. Рекомендувати ТОВ “Петро-Консалтінг”:
провести  на  території  Добровеличківського  району  Кіровоградської

області  обговорення  з громадою щодо проведення  робіт  з  розробки ділянки
Добра та намірів товариства брати участь у соціально-економічному розвитку
відповідної території;

про  результати  проведених  громадських  обговорень  на  території
Добровеличківського району поінформувати Кіровоградську обласну раду до
26 лютого 2018 року.

4. Рекомендувати голові Кіровоградської обласної ради на пленарному
засіданні сімнадцятої сесії обласної ради сьомого скликання під час розгляду
питання “Про погодження клопотання ТОВ “Петро-Консалтінг” щодо надання
спеціального дозволу на користування надрами з метою видобування літієвих
руд  на  ділянці  Добра”  у  разі  не  прийняття  рішення  обласної  ради  про
погодження  товариству  відповідного  клопотання,  поставити  на  голосування
пропозицію про не погодження клопотання зазначеного товариства.
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Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 231 (додається)
2. Про  звернення  Львівської  обласної  ради  щодо  розподілу  коштів

екологічного податку.
За результатами обговорення звернення Львівської обласної ради до Кабінету

Міністрів України, Верховної Ради України щодо розподілу коштів екологічного
податку,  прийнятого  на  XIV  позачерговій  сесії  Львівської  обласної  ради
VII скликання  21  грудня  2017  року,  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.
поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Підтримати  зазначене  звернення  Львівської  обласної  ради  щодо

внесення  змін  до  Бюджетного  кодексу  України  у  частині  розподілу  коштів
екологічного податку. 

3. Внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проект  рішення
обласної ради з даного питання.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Під час  розгляду  та голосування  відсутній  заступник  голови  постійної
комісії Ревенко Н.О. (службові обставини)

Вирішили:  Рішення № 232 (додається)

3. Про план роботи постійної комісії обласної ради на 2018 рік.
Слухали інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради

Кайдаша Ю.А. про план роботи постійної комісії обласної ради на 2018 рік.
За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив

на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради на 2018 рік.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Під час  розгляду  та голосування  відсутній  заступник  голови  постійної
комісії Ревенко Н.О. (службові обставини)

Вирішили:  Рішення № 233 (додається)

4. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Слухали інформацію генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
Ілика  Р.І.  стосовно  необхідності  коригування  “Фінансового  плану
реструктуризованих заходів інвестиційної програми за 2014-2015 роки”.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2.  Погодити  внесення  змін  до  фінансового  плану реструктуризованих
заходів інвестиційної програми за 2014-2015 роки ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 234 (додається)

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


